專 業 教 室 使 用 規 則

101.11.15 101學年度第2次系務會議通過
103.7.24 102學年度第7次系務會議更名
1、 借用特殊教室，請事先至系辦填寫教室借用申請單，並經由主管審核及經辮人簽名後，於當天抵押證件(學生證)，如未帶學生證請先抵押相關證件方得以使用。
Students who need to use the classroom are advised to go to the Office of Department of Applied Foreign Languages to fill out an application form for permission. After getting the permission duly signed by the personnel in charge, students are allowed to use the classroom. At the moment entering the classroom, the student borrowing the classroom is required to leave his/her student certificate or other ID document to the personnel as a guarantee to follow the rules and regulations.

利用希望方は、応用英語学科にて所定の手続きにより申請を行い、許可を与えられた方に限ります。学生証または本人確認書類をお預かりします。

二、教室使用配合學校上下課作息時間，若確認有延長停留之需要，需事先告知管理人員。

    Classroom borrowing services are available during class hours. If an extension of time is confirmed
necessary, students should notify in advance the personnel of the request for extension.

教室の使用は学校の授業時間内に限ります。利用時間を延長する必要があれば、事前に責任管

理者にお知らせください。

三、使用教室時如需於教室內懸掛或張貼海報等，請使用後自行拆除，保持教室清潔恢復並原狀。

Students are required to keep the classroom clean and intact. Any decorating devices or posters for

 temporary use should be dismantled and taken away upon completion of their event.

教室内でポスターを貼った方は、教室使用後、ポスターをはがし、教室内の整理、整頓を行ってください。

四、請勿攜帶食物及飲料進入教室。

No food or drinks are permitted.

教室内への飲食物の持ち込みは禁止しています。

5、 教室內的軟、硬體設備，應妥善維護。凡不遵守操作程序而導致損壞者，照價賠償。違規次數達三次以上者，自違規日起，凍結借閱權利三個月。
The equipment in the classroom must be maintained in good working order. Students are responsible for the replacement cost of the equipment, if damaged due to improper operation. Students who are not abiding by the regulations will be turned over to school authorities for discipline depending on the nature and severity of the violation.

教室内の設備は丁寧にお取り扱いください。利用規則に従わず、（設備を）破損させた場合は市価価額で賠償責任を負っていただくことがあります。３回以上規則に違反した場合、即時に書籍を三ヶ月ほど借り出すことができなくなります。

六、設備若有故障，請立即告知任課教師，並填寫維修單以利維修人員進行維修。

If the equipment malfunctions during use, students should notify the teacher immediately and fill out a form for repair and maintenance.

.   設備の故障、不具合が起こった場合、直ちに修理申請書に記入し、指導教官又は言語学習室管理責任者に告知してください。

七、請班代於上課前後確實清點設備，教室內設備若有遺失，由該班負責賠償。任課教師請於課後關閉電源、機櫃上鎖並負責督導學生完成清理工作。

The class president is responsible for counting all the equipment before and after the class. If there is any equipment missing, the whole class is responsible for compensating for the missing item. The teacher should ensure that the students have completed all clean-up jobs and turned off all electronic switches before leaving the classroom.
クラスの責任者は、必ず授業の前後に設備及び備品の確認を行っ てください。備品等を汚損ま

たは紛失した場合、ご利用クラスに賠償していただくことになります。授業後、指導教官は学に

使用後の整理を実行させ、電源の確認をさせてください。
